



Date: 14 March 2023

الكويت في 14 مارس 2023

To: Boursa Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمون

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Outcomes of Arzan Financial Group (K.P.S.C.) BoD meeting.

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (ش.م.ك) عامة.

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما.

Attached is the "Disclosure of Material Information" form.

نرفق لكم نموذج "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

Jassem Zainal
Vice Chairman & CEO

جاسم زينل

نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي



Copy to the Capital Market Authority

نسخة للسادة / هيئة أسواق المال.



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Disclosure of Material Information Form

Date	14/03/2023	التاريخ
Name of the Listed Company	Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)	اسم الشركة المدرجة
Material Information	The Board of Directors during its meeting on the 14 th March 2023, has approved to renew the company's credit facilities agreement amounted 16,340,700 Kuwait Dinar. The agreement concluded with an Islamic Kuwaiti Bank, secured by an official real estate mortgage, a share mortgage, an investment portfolio, and a cash deposit, the agreement accompanied by a waiver of a previous credit facilities agreement.	مجموعة أركان المالية للتمويل والاستثمار ش.م.ك. (عامة) المعلومة الجوهرية
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	The Impact of credit facilities will be reflected on the company's consolidated financial statements in Murabaha payables according to the amounts withdrawn and paid over the duration of facilities.	وافق مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد بتاريخ 14 مارس 2023، على تجديد الشركة اتفاقية التسهيلات الائتمانية بمبلغ وقدره 16,340,700 دينار كويتي. المبرمة مع أحد البنوك الكويتية الاسلامية ومضمونة برهن عقاري رسمي ورهن أسهم ومحفظة استثمارية ووديعة نقدية، كما تتضمن التنازل عن اتفاقية التسهيلات الائتمانية السابقة. اثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة
		سوف ينعكس إثر التسهيلات الائتمانية على البيانات المالية المجمعة للشركة برصيد مرابحات دائنة وفقا للمبالغ المسحوبة والمسددة خلال مدة الاتفاقية.

